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Z A P I S N I K 

1. rednega sestanka Sveta staršev Osnovne šole Toneta Pavčka v šolskem letu 2024/2025,  

ki je potekal 23. 9. 2024 v zbornici šole 

Prisotni: Lara Gregorčič, Barbara Avguštinčič, Alenka Kastelic, Anita Miklič, Gregor Košir, Aida Zilić, 

Erika Starina, Sissy Čopy Zupančič, Maja Petan, Anja Klobučar Mrgole, Aleksander Potočnik, Jure 

Klavora, Mojca Ajdišek, Katja Berus, Lea Tisovec, Blanka Ramovš, Andrea Cesar, Suzana Kraševec, 

Polona Sever, Danijela Čutura Sluga, Karmen Pogačnik Ajdič, Jasna Miklič, Maruša Šega, Tone Grivec, 

Slavica Brulc 

Upravičeno odsotni: Klemen Šmalc, Marko Gašperič, Peter Fink  

Odsotni ostali: Nives Koštal   

Ostali prisotni: Majda Čengija (ravnateljica), Irena Kozlevčar (pomočnica ravnateljice za vrtec), Sanja 

Pavlinić Vidic (pomočnica ravnateljice za šolo), Katja Kajič (svetovalna delavka), Maja Oštir 

(zapisnikarica). 

Predlagan in sprejet je bil naslednji dnevni red:  

Dnevni red:  

1. Volitve predsednika sveta staršev in namestnika 

2. Volitve treh članov v svet šole 

3. Pregled realizacije sklepov in potrditev zapisnika preteklega sestanka  

4. Imenovanje predstavnikov staršev v:  

- pritožbeno komisijo (3) 

- upravni odbor šolskega sklada (4) 

- skupino za šolsko prehrano (1) 

- komisijo za socialna vprašanja v vrtcu (1) 

- komisijo za sprejem otrok v vrtec (1)  

5. Poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2023/2024 za vrtec in šolo  

6. Obravnava LDN za šolsko leto 2024/2025 za vrtec in šolo  

7. Obravnava evalvacije Vzgojnega načrta za šolsko leto 2023/2024 

8. Obravnava predloga Vzgojnega načrta OŠ Toneta Pavčka za šolsko leto 2024/2025 

9. Seznanitev s predlogom novega cenika 

10. Predlogi in pobude  

 

Prvo sejo v novem šolskem letu je sklicala ravnateljica Majda Čengija in jo do izvolitve novega 

predsednika sveta staršev in njegovega namestnika tudi vodila. Ugotovljeno je bilo, da je svet staršev 

sklepčen. Prisotnih je bilo 24 članov od 29, naknadno se je pridružil še eden. Vso gradivo so starši prejeli 

po elektronski pošti in je priloga zapisniku.  

 

K točki 1 
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Ravnateljica je prisotne pozvala, naj predlagajo kandidate za predsednika sveta staršev in njegovega 

namestnika ter se odločijo o načinu glasovanja. Starši so se odločili za javno glasovanje. Za kandidata 

za predsednika sveta staršev se je javila Anita Miklič, za njeno namestnico pa je bila predlagana Suzana 

Kraševec, ki se je s kandidaturo strinjala.  

SKLEP 1:  

Prisotni člani so se soglasno odločili za javno glasovanje.  

SKLEP 2:  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka je soglasno z dvigom rok za predsednico sveta staršev izvolil Anito 

Miklič, za njeno namestnico pa Suzano Kraševec.  

Po izvolitvi je vodenje sestanka prevzela predsednica sveta staršev Anita Miklič in prešla na drugo točko 

dnevnega reda.  

K točki 2 

Predsednica je prisotne pozvala, naj predlagajo kandidate za predstavnike v svet šole. Predlagane so 

bile kandidatke: Anita Miklič, Alenka Kastelic in Jasna Miklič, ki so se s kandidaturo strinjale.  

SKLEP 3:  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka je soglasno z dvigom rok za predstavnike v Svet OŠ Toneta Pavčka 

izvolil: Anito Miklič, Alenko Kastelic in Jasno Miklič.  

K točki 3 

Predsednica je prisotne pozvala k pregledu realizacije sklepov in k potrditvi zapisnika preteklega 

sestanka. Sestanek je potekal v mesecu maju, obravnavali so izbor in nakup učnih gradiv za novo šolsko 

leto. Drugih sklepov ni bilo.  

SKLEP 4:  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka je soglasno z dvigom rok potrdil zapisnik preteklega sestanka z dne 

27. 5. 2024.  

K točki 4 

Predsednica je prisotne pozvala, naj predlagajo tri predstavnike v pritožbeno komisijo, štiri 

predstavnike v upravni odbor šolskega sklada in po enega predstavnika v skupino za šolsko prehrano, 

v komisijo za socialna vprašanja v vrtcu in v komisijo za sprejem otrok v vrtec. Za predstavnike v 

pritožbeno komisijo so bili predlagani: Gregor Košir, Tone Grivec in Maja Petan. Za predstavnike v 

upravni odbor šolskega sklada so bili predlagani: Anja Klobučar Mrgole, Karmen Pogačnik Ajdič, 

Barbara Avguštinčič in Maja Petan. Za predstavnico v komisijo za šolsko prehrano se je javila Andrea 

Cesar, za predstavnika v komisijo za socialna vprašanja v vrtcu je bila predlagana Sissy Čopy Zupančič, 

za predstavnico v komisijo za sprejem otrok v vrtec pa Alenka Kastelic. Vsi predlagani kandidati so se s 

kandidaturo strinjali.  

SKLEP 5:  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka je soglasno z dvigom rok imenoval predstavnike staršev v:  
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- pritožbeno komisijo: Tone Grivec, Maja Petan, Gregor Košir 

- upravni odbor šolskega sklada: Anja Klobučar Mrgole, Karmen Pogačnik Ajdič, Barbara 

Avguštinčič in Maja Petan  

- skupino za šolsko prehrano: Andrea Cesar 

- komisijo za socialna vprašanja v vrtcu: Sissy Čopy Zupančič 

- komisijo za sprejem otrok v vrtec: Alenka Kastelic 

 

K točki 5 

Poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2023/2024 za vrtec je predstavila pomočnica ravnateljice in 

izpostavila:  

S 1. 9. je bilo vpisanih 187 otrok, vrtčevsko leto so zaključili s 196 otroki. Med poletjem so imeli še 

dodatne 4 izpise, 3 otroci so imeli odložitev šolanja.  V 1. razred je odšlo 32 otrok. Delovali so na dveh 

lokacijah. Skozi celo leto so imeli pogoste bolniške odsotnosti in odhode na porodniški dopust. 

Odsotnosti so nadomeščali z novimi zaposlitvami za določen čas in prerazporeditvami delavk znotraj 

oddelkov.  

V okviru vzdrževalnih del so v vrtcu Cepetavček največkrat popravljali mehanizem odpiranja vhodnih 

vrat, v enoti Polonca pa so zamenjali ograjo na igrišču, vrata igralnic in radiatorje. Kot že večkrat 

povedano, si želijo urediti igralnici 5 in 6, da bodo zagotovljeni ustrezni higienski pogoji, zamenjati bi 

bilo potrebno nekaj pohištva in nabaviti novo igralo za igrišče. V enoti Polonca pa bi bilo potrebno 

popraviti streho na leseni hiški in dokupiti igralo za igrišče.  

Vpis otrok za novo šolsko leto je potekal v mesecu marcu, prejeli so 50 vlog, s 1. 9. je bilo vpisanih 33 

otrok.  

Vzgojno-izobraževalno delo je potekalo po načelih kurikuluma za vrtce, sledili so tudi konceptu R. 

Emilia. Skozi celo leto so v vzgojno-izobraževalni proces vpeljevali dejavnosti, povezane s prednostno 

nalogo s področja družbe.  

V nadaljevanju je na kratko predstavila še uspešnost projektov, natečajev in dodatne, obogatitvene 

dejavnosti, ki so potekale na ravni oddelkov in vrtca.  

Z novim šolskim letom uvajajo nov sistem ankete za starše glede odsotnosti otrok. Ker je prihajalo do 

večjih odstopanj, so se odločili podatke pridobiti z vpisovanjem na list. Starši bodo odsotnosti zapisovali 

na list, ki bo nalepljen na vratih igralnice. Predhodno bodo o tem obveščeni tudi po elektronski pošti.  

Ravnateljica je predstavila poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2023/2024 in izpostavila:  

Prednostna naloga: je skrbno in zelo primerno izbrana in bodo z njo nadaljevali tudi v naslednjih letih. 

Cilji naloge so: izboljšanje bralnega razumevanja, razvijanje spoštljivih odnosov in spodbujanje učenja 

z gibanjem.  

Podatki o učencih in zaposlenih: šolsko leto je zaključilo 383 učencev, število zaposlenih je bilo 91.  

NPZ: potekali so v 6. in 9. razredu. Rezultati pri vseh predmetih so nad slovenskim povprečjem.  
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Realizacija programa: realizacija obveznega in razširjenega programa po predmetniku je bila pri vseh 

predmetih nad 95 %.  

Šola v naravi: plavalna šola v naravi za učence 3. razreda je bila organizirana v Osilnici, naravoslovna pa 

v CŠOD Bohinj za učence 6. razreda.  

Tekmovanja, priznanja ekskurzije: izpostavila je lepo zbirko prejetih medalj s tekmovanj z različnih 

področij (79 bronastih, 19 srebrnih in 14 zlatih). Posebej je izpostavila najprizadevnejše učence, ki so 

prejeli nagrade zlata čebela in nagrado kulturnika šole. Strokovne ekskurzije so bile organizirane v Belo 

krajino, Idrijo in Posočje. Učenci, ki so obiskovali izbirni predmet nemščina, so se udeležili ekskurzije v 

Gradec, skupaj z učenci iz OŠ Bršljin.  

Projekti, razstave: izvajalo se je 18 projektov, ki se večinoma nadaljujejo iz prejšnjih let in se bodo 

nadaljevali tudi v prihodnje. Organizirane so bile 3 razstave: Razstava Ane Frank, Likovna razstava 17. 

likovne ustvarjalnice in razstava Umetnost vezenja.  

SKLEP 6:  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka se je seznanil s poročilom o realizaciji LDN za šolsko leto 2023/2024 v 

vrtcu in šoli.  

K točki 6:  

LDN za šolsko leto 2024/2025 za vrtec je predstavila pomočnica ravnateljice in izpostavila:  

S 1. septembrom je bilo v vrtec vpisanih 191 otrok v 11 oddelkih, od tega 29 novincev. Trenutno vrtec 

obiskuje 194 otrok, delujejo na dveh lokacijah. Pet otrok potrebuje dodatno strokovno pomoč, trije 

otroci pa pomoč spremljevalke. Na čakanju je 17 vlog za medletni 12. oddelek, ki bo pričel delovati 

predvidoma v januarju 2025.  

Vzgojno-izobraževalno delo poteka po načelih in ciljih kurikuluma, osnovna dejavnost je igra, ki se 

prepleta na vseh področjih dejavnosti. Tematika letošnje prednostne naloge je področje jezika v 

povezavi z umetnostjo. V okviru samoevalvacije so si zadali dva cilja: povečanje jezikovnih spretnosti 

in izboljšanje socialnih ter čustvenih veščin.  

Natečaji, projekti, obogatitveni program in dodatne dejavnosti so načrtovane v približno enakem 

obsegu kot preteklo leto.  

Pripravljajo se tudi na praznovanje jubileja ob 40-letnici delovanja vrtca, ki ga bodo obeležili 26. 11. 

2024 s prireditvijo in izdano publikacijo. 3. 12. 2024 pa bodo ta dogodek praznovali posebej z otroki.  

Pomočnica ravnateljice je izpostavila, da letos prek CŠOD-ja niso dobili termina za izvedbo vrtca v 

naravi. Upajo na prost termin v mesecu marcu na Debelem rtiču. Starše je lepo povabila na strokovno 

predavanje, ki bo 11. 2. 2025. Ob koncu je še obrazložila novo delovno mesto vzgojiteljice za zgodnjo 

obravnavo otrok.  

LDN za šolsko leto 2024/2025 za šolo je predstavila ravnateljica in izpostavila:  

PODATKI O UČENCIH IN ZAPOSLENIH: Vpisanih je 383 učencev, med njimi je 21 učencev iz drugih 

šolskih okolišev. Na dan 18. 9. 2024 je bilo zaposlenih 95 oseb.   
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OBVEZNI IN RAZŠIRJENI PROGRAM: Obvezni in neobvezni izbirni predmeti so enaki kot prejšnje leto. 

Šola v naravi bo organizirana za 3. razred v Osilnici, za 5. razred v CŠOD Štrk Ptuj in za 7. razred v CŠOD 

Breženka. Letos niso dobili termina za smučarsko šolo v naravi. Izpostavila je pester izbor interesnih 

dejavnosti, izmed katerih je nekaj dodanih na novo: klepetalnica za učence, družboslovni krožek, prva 

pomoč … 

KOLEDAR NPZ: Z letošnjim šolskim letom so spremenjeni datumi izvedbe NPZ za 3., 6. in 9. r. Potekali 

bodo v mesecu marcu, in sicer: 24. 3., 27. 3. in 1. 4. Kot tretji predmet v 9. razredu je določena 

geografija.  

EKSKURZIJE, IZLETI, DELAVNICE: Tudi letos so načrtovane strokovne ekskurzije (Idrija, slovenska obala, 

Muljava, Notranjska in prvič Tropska hiša ). Za učence, ki bodo obiskovali izbirni predmet nemščina, je 

načrtovana ekskurzija v Celovec. Za učence od 5. do 9. razreda bo ponovno organiziran Tabor 

raziskovanja in kreativnosti.  

POGOVORNE URE: Pogovorne ure in roditeljski sestanki so 1. četrtek v mesecu. Roditeljski sestanki pa 

so trije: uvodni v mesecu septembru, v mesecu februarju in zadnji ob koncu šolskega leta.  

PRIREDITVE, PROJEKTI: Izvajalo se bo 22 projektov, posebej je izpostavila mednarodnega Erasmus +, v 

okviru katerega bo v mesecu novembru že izpeljana prva aktivnost – gostovanje učiteljev in učencev v 

Osijeku. Izmed prireditev pa je posebej izpostavila zaključno prireditev, ki bo namenjena učencem in 

staršem ob koncu pouka.  

SKLEP 7:  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka se je seznanil s predlogom LDN za šolo in vrtec za šolsko leto 

2024/2025 in ga soglasno sprejel. 

 

K točki 7  

 

Evalvacijo vzgojnega načrta je predstavila svetovalna delavka Katja Kajič. Vsebuje vprašalnik, na 

katerega so v mesecu juniju odgovarjali učenci, učitelji in starši. Predstavila je odgovore na vprašanja z 

različnih področij: glede zadovoljstva s svojim življenjem, učnih in prehranjevalnih navad, spanja, 

uporabe družabnih omrežij in spletnih aplikacij, uživanja substanc, medsebojnih odnosov in vse 

pogostejšega nasilja. Predlog staršev je bil, da se na tematiko nasilja organizira predavanje s strani 

policije.  

 

SKLEP 8:  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka se je seznanil z evalvacijo Vzgojnega načrta za šolsko leto 2023/2024.  

 

K točki 8  

 

Predlog Vzgojnega načrta za šolsko leto 2024/2025 je predstavila svetovalna delavka Katja Kajič. 

Vsebinsko je podoben lanskemu, dodana so poglavja, ki po Zakonu o osnovni šoli morajo biti. Vzgojni 

načrt temelji na ozaveščanju in spoštovanju štirih vrednot: skrb za zdravje, spoštovanje, učenje in 

odgovornost. Na vzgojni načrt se nanašajo Pravila šolskega reda. Svetovalna delavka je predstavila 
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dolžnosti in odgovornosti učencev, pravila obnašanja in ravnanja, pravila glede statusa športnika, 

vzgojne ukrepe in načine zagotavljanja varnosti v šoli.  

 

SKLEP 9:  

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka se je seznanil z Vzgojnim načrtom za šolsko leto 2024/2025 in ga 

soglasno sprejel.  

 

K točki 9 

 

Predlog spremembe cenika je predstavila ravnateljica. Pojasnila je, da cen že kar nekaj let niso 

spreminjali, so se pa stroški dela in cene živil povečale. Z novim šolskim letom so prešli tudi na novi 

razpis za javna živila, ki bo veljal dve leti. V ceniku so navedene nove cene kosil za učence od 1. do 9. 

razreda in za zaposlene ter za tečaj angleščine v vrtcu. Na novo je v cenik dodan najem avle.  

 

SKLEP 10: 

Svet staršev OŠ Toneta Pavčka se je seznanil s predlogom novega cenika, ki velja od 1. 9. 2024 dalje, 

in ga soglasno sprejel.   

 

K točki 10 

 

Predstavnica skupine Mucki: Povprašala je glede spremembe prevoza s Poljan. Ravnateljica je razložila, 

da se zaradi zaprte ceste učenci vozijo s šolskim kombijem. Ko bo cesta odprta (predvidoma v 

decembru), pa bo na tej relaciji vozil avtobus.  

Predstavnica skupine Lubenice: Povprašala je glede odsotnosti vzgojiteljice. Pomočnica ravnateljice je 

odgovorila, da je vzgojiteljica na daljši bolniški odsotnosti, se pa v kratkem vrne na delo za dve uri. So 

v postopku zaposlitve nove delavke, ki jo bo nadomeščala.  

Predstavnica skupine Veverice: Predlagala je stojala za mala kolesa pri enoti Polonca.  

Predstavnica 1. a: Povedala je, da imajo nekateri otroci težave pri jutranjih prihodih, ko gredo lahko s 

starši samo do vhodnih vrat, naprej pa sami. Jedilnik naj bi bil pozno objavljen in je velikokrat drugačen 

od načrtovanega, učenci naj bi hodili neprijavljeni na kosila, za ostale pa hrane zmanjkuje. Predlagala 

je uvedbo kartic za prehrano in bolj raznoliko sadno malico. Opozorila je tudi, da avtošola opravlja 

vožnje na parkirišču zjutraj, ko starši vozijo otroke v šolo. Pomočnica je odgovorila, da so spremembe 

jedilnika mogoče, glede neprijavljenih učencev na prehrano pa bodo poskušali ugotoviti, kdo so ti 

učenci. Dodala je še, da otroci jedo sezonsko. Sadni obrok je na voljo vsem učencem.   

Predstavnica 3. b: Povedala je, da je bila pozna objava glede odpovedi interesne dejavnosti nogomet. 

Pomočnica je razložila, da so tudi sami pozno izvedeli, da izvajalca ne bo.  

Predstavnica 4. a: Pohvala učiteljicam za redno objavo zapiskov v spletni učilnici. Povprašala je tudi 

glede čakanja učencev na avtobus. Pomočnica je razložila, da učenci čakajo na avtobus v avli, v knjižnici, 

lahko gredo tudi ven na teraso pri avli, ni pa dovoljeno prosto tekanje po igrišču in po Mirni Peči. V 

času čakanja imajo na voljo tudi gibalne aktivnosti. Opozorila je, da je na krožke zelo malo prijav, in 

pozvala starše, da učence prijavijo.  

Predstavnica 5. b: Povedala je, da v 5. razredu ni dodatnega in dopolnilnega pouka iz angleščine. 

Pomočnica je odgovorila, da ga ni v predmetniku.  
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Predstavnica 6. b: Opozorila je na pretežke torbe. Učenci s seboj nosijo vso gradivo. Pomočnica se je 

strinjala in predlagala, da učenci nosijo s seboj gradivo, ki je na urniku. Lahko si ga tudi delijo s sošolci, 

ali pa ga puščajo v šoli, v omaricah.  

Predstavnica 7. a: Predlog, da se starše prej obvesti o športnih, kulturnih dnevih.  

Predstavnica 8. a: Opozorila je na vožnje s skuterji in na kajenje v stranišču pri učilnici matematike. 

Pomočnica je razložila, da vožnje s skuterji ne morejo prepovedati, ker gre za vožnje po javnih 

površinah, glede kajenja pa bodo pozorni.  

Predstavnik 9. a: V imenu starša je prebral pripombo glede zadrževanja učencev v avli.  

Predstavnica 9. b: Pohvala svetovalni delavki Katji za izčrpno predstavitev glede možnosti vpisa v 

srednje izobraževanje. Povedala je tudi, da avtobus z relacije Goriška vas zamuja. Ravnateljica si je 

zabeležila in dodala, da vse pobude glede avtobusnega prevoza urejajo sproti,  povedala je tudi, da z 

mesecem novembrom dobijo novega prevoznika za šolske prevoze.  

 

Sestanek je bil zaključen ob 20.05.  

 

Številka dokumenta: 900-1/2024/3 

 

Zapisala:        Predsednica sveta staršev  

Maja Oštir        Anita Miklič  

 

 

 

V Mirni Peči, 30. 9. 2024  

 

 

 

Priloge:  

 Poročilo o realizaciji LDN 2023/2024 za vrtec in šolo 

 Predlog LDN za šolsko leto 2024/2025 za vrtec in šolo 

 Analiza Vzgojnega načrta za šolsko leto 2023/2024 

 Predlog Vzgojnega načrta za šolsko leto 2024/2025 

 Predlog cenika za šolsko leto 2024/2025 

 


